

《单词百科:subtracting是什么意思?subtracting怎么发音?subtracting的解释和用法》

英语单词subtracting是什么意思?subtracting怎么读?subtracting怎么发音?美加网为您整理了subtracting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



subtracting怎么读

subtracting的读音:[s b't'rækt]

subtracting的意思

1、v.减,扣除,做减法(subtract的现在分词);减去;

subtracting的相关词组

1、subtract from [经] 减去;

subtracting的双语例句

1、 Making Boolean calculating to a component, at first execute union, then subtracting.

对组合体执行布尔运算时, 先加后减.

2、 Subtracting current liabilities from current assets yields working capital.

流动资产减去流动负债产生营运资本.

3、 Cash income is calculated by subtracting total trading income from total receipts.

现金收入是从总收入中减去总贸易收入来计算的.

4、 Characters can penalize close-combat opponent's accuracy by subtracting their Defense from his dice pool.

玩家能够降低对手近战攻击的精准度, 通过在对手的DP中 减去玩家的防御.

5、 When given a problem requiting multiplication or division, the computer solves it by adding or subtracting.

当给计算机一道要求用乘法或除法求解的题时, 它能用加法或减法解出.

6、 Simplicity is about subtracting the obvious, and adding the meaningful.

简单是减少明显的, 增加有意义的.

7、 Simplicity is about subtracting te obvious and adding the meaningful.

简单是减少明显的、 增加有意义的.

8、 Calculate the pressure difference by subtracting the desired outlet pressure from the maximum inlet pressure.

通过从最大进口压力减去所需要的出口压力来计算压差.

9、 The real shape ofthe object can be obtained by subtracting the inclined surface.

物体实际面形可以通过减去这个附加倾斜面而获得.

10、 This does not always mean adding more; often it may mean subtracting or simplifying.

这并不意味着添加更多内容, 反而往往要做减法以求凝练之美.

11、 Subtracting his cues from his world view, we get man net contribution as the difference.

从他的世界观中减去这些线索, 其差值就是纯粹由人提供的东西.

12、 Try adding up this time instead of subtracting.

这次试用加法, 不用减法.

13、 When you are subtracting numbers you should carry the remainder.

在做减法时, 你必须把余数进位.

14、 You can adjust the hijri date by adding or subtracting an offset value during conversion.

可以通过在转换时添加或减去偏移值的方式调整回历日期.

15、 Please add up this time instead of subtracting.

这次请用加法. 不用减法.

以上是美加网为您整理的subtracting怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.tjqzz.com/subtracting>